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رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار گفت: قرار گرفتن یک 
شرکت کوچک با شناوری پایین در پرتفوی سهامداران، زمینه 

ایجاد تخلفات در بازار را فراهم می کند.
آقــای محمدعلی دهقان دهنــوی با بیان این مطلب افزود: ســهام برخی از 
شرکت های کوچک زمینه ایجاد تخلفاتی همچون دستکاری قیمت، اغواگری 

و افزایش قیمت سهام بیش از ارزش ذاتی آن سهم در بازار را ایجاد می کند.
دهقان دهنوی در واکنش به حاشیه های ایجاد شده برای روش جدید عرضه 
اولیه اظهار داشت: عرضه اولیه روش های مختلفی دارد و روش جدید بیشتر برای 

برخی از شرکت های کوچک کاربرد دارد.
وی به تلاش شرکت ها برای عرضه سهام خود در بازار سرمایه اشاره کرد و افزود: 
در ابتدا از حضور شرکت ها اعم از شرکت های کوچک و بزرگ در بازار سرمایه 
جهت تامین مالی از طریق این بازار در راستای توسعه شرکت و فعالیت های خود 

استقبال خواهیم کرد.
دهقان دهنوی با تاکید بر اینکه نمی توان چنین امکانی را از پیش روی شرکت ها 
حذف کرد بلکه باید این مسیر برای ورود شرکت ها به بورس باز باشد، گفت: در 
گذشــته مشکلات بسیاری در مسیر ورود شرکت های کوچک برای حضور در 
بورس قرار داشت که سازمان بورس با تلاش بیشتر در صدد حذف یا رفع موانع 

موجود برای سهولت ورود شرکت های کوچک به بورس پیش رفت.
رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار به مشکلات عرضه سهام شرکت های 
کوچــک در بورس تاکید کرد و افزود: برای مثال اگر ۲۰ درصد از ســهام این 
شرکت های کوچک در بازار سهام عرضه می شد، سهام تخصیص یافته به هر فرد 
به دلیل تقسیم میان تعداد انبوهی از سهامداران، از ارزش چندان بالایی برخوردار 
نبود.وی به مشارکت حدود سه میلیون سرمایه گذار در عرضه اولیه ها اشاره کرد و 
گفت: ممکن است در عرضه اولیه با تقسیم این مقدار کم سهام میان سه میلیون 

سهامدار مثلا ۱۰ هزار تومان سهام به هر سهامدار اختصاص یابد و به دلیل ارزش 
پایین این مقدار سهم، سهامدار دیگر توجه چندانی به این سهام در پرتفوی خود 

ندارد و رسوب سهام به این شکل کمکی به شناوری سهم نمی کند.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه باید مانع طعمه شدن سهام 
شرکت های کوچک برای تخلف ها در بازار شد، ادامه داد: با توجه به وجود چنین 
مشکلی در عرضه اولیه سهام شرکت های کوچک، سازمان بورس باید اقدامی را 
برای رفع چنین مشکلی در عرضه اولیه انجام می داد که به دنبال آن تصمیمات 

لازم برای تغییر روش عرضه اولیه اتخاذ شد.

وی اظهار داشت: از طرف دیگر به دلیل وجود جذابیت در قیمت گذاری عرضه 
اولیه ها، سهامداران به دنبال مشارکت در این عرضه ها هستند به همین دلیل باید 

راهی اندیشیده می شد تا عرضه اولیه در اختیار عموم قرار بگیرد.
دهقان دهنوی با بیان اینکه صندوق های ســرمایه گذاری، ابزاری برای ورود 
غیرمستقیم ســرمایه گذاران به بورس است، گفت: ما بار ها به سهامداران خرد، 
افرادی که دانش و اطلاعات از بورس ندارند و از زمان کافی برای تحلیل سهام 
برخوردار نیستند روش غیرمستقیم را توصیه و ترویج کرده ایم و عرضه های اولیه 
از طریق روش جدید با رفتن به صندوق های ســرمایه گذاری عملا به صورت 

غیرمستقیم به همین افراد تخصیص پیدا می کند.رییس سازمان بورس و اوراق 
بهادار افزود: بخشــی از عرضه اولیه شرکت های بزرگ و متوسط هم به همین 
ترتیــب در اختیار صندوق ها قرار می گیرد و ســهامداران می توانند با خریداری 
واحدهابی صندوق ها از ســرمایه گذاری در بورس از مشــارکت در عرضه اولیه 
بهره مند شوند. وی با تاکید بر اینکه خرید واحد های صندوق های سرمایه گذاری در 
عرضه اولیه برای عموم امکان پذیر است، اظهار داشت: این اقدام علاوه بر اینکه 
روش بهتری برای سرمایه گذاری مردم در بورس است، سبب انتقال و تجهیز منابع 
در صندوق ها می شود، همچنین زمانی که سرمایه گذاران حرفه ای سهامدار یک 
شرکت باشند امکان ایجاد دام برای دستکاری قیمت و اغواگری کمتر خواهد شد.
دهقان دهنوی تاکید کرد: برای شرکت های بزرگ و متوسط بخشی از سهام 
آن ها به صندوق سرمایه گذاری تعلق می گیرد و برای سهام شرکت های کوچک 

هم همه سهام وارد صندوق می شود.
رییس سازمان بورس و اوراق بهادار خاطرنشان کرد: در آینده سهم این بخش 
از عرضه در صندوق ها را برای شرکت های بزرگ و متوسط بیشتر خواهیم کرد، 
همچنین به دنبال طراحی صندوق های عرضه اولیه هم هستیم که نسبت بالاتری 
از سهام عرضه اولیه در ترکیب دارایی این نوع صندوق وجود دارد و عملا جذابیتی 

نزدیک به عرضه اولیه مستقیم در بر خواهد داشت.
وی افزود: همچنین نکته دیگری که لازم به ذکر است این است که بر رفتار 
صندوق ها در رابطه با سهام عرضه اولیه نظارت داریم و سهمیه صندوق هایی 

که دید کوتاه مدت نسبت به این نوع سهام داشته باشند کم یا حذف خواهد شد.
دهقان دهنوی اظهار داشت: علاوه بر این ضمن اینکه از هر پیشنهادی برای 
بهبود یا اصلاح این روش جدید به شرط ترویج رویکرد سرمایه گذاری غیرمستقیم 
استقبال می کنیم، در رابطه با دامنه نوسان در عرضه اولیه هم برنامه هایی داریم 

که به تدریج اجرا خواهد شد.

کاهش تخلفات در بورس با عرضه اولیه به روش ترکیبی 
سرمایه امروز

واگذاری بیش از ۱۳۳ هزار میلیارد ریال سهام 
بانک ملی ایران در شرکت ها 

بانک ملی ایران در راســتای مواد 16 و 17 قانون رفع موانع تولید، بیش از 
133 هزار میلیارد ریال از سهام خود را واگذار کرده است.  عملیات واگذاری 
بیش از 27 هزار میلیارد ریال از این سهام در سال 1398 و مابقی آن در سال 

1399 انجام شده است.
سرمایه گذاری گروه توسعه ملی، زیرمجموعه های طرح و توسعه آینده پویا، معدن شکافان 
تهران، ایران خودرو، قند و تصفیه شکر اهواز و ایمن ترابر آریا، بخشی از شرکت هایی هستند که 

بانک ملی ایران سهام خود در آنها را واگذار کرده است.
 

 بهره مندی بیش از ۱9 هزار نفر از تسهیلات 
قرض الحسنه ازدواج بانک کشاورزی

بانک کشــاورزی از ابتدای سال 1400 تا 
27 شــهریور به 19548 نفــر از واجدان 
شرایط، تســهیلات قرض الحسنه ازدواج 
پرداخت کرد. شــعب این بانک در سراسر 
کشــوردر ســال 1400  تاکنــون جمعا 
17164 میلیــارد ریال تســهیلات قرض 
الحسنه ازدواج به واجدان شرایط پرداخت 

کرده اند.
شــایان ذکر است در حال حاضر ۱6۰47 نفر در صف انتظار برای دریافت تسهیلات قرض 

الحسنه ازدواح از بانک کشاورزی هستند .

مدیر روابط عمومی بانک ایران زمین خبر داد:
تامین مالی ۱۲ طرح در بخش صنعت و معدن 

صندوق توسعه ملی با انتشار گزارشی، نحوه 
توزیع بانکی مبلغ قراردادهای عاملیت ارزی و 
ریالی را تشریح کرد. براساس این گزارش، 
12 طرح صنعــت و معدن با حمایت بانک 

ایران زمین راه اندازی شده است.
درایــن گزارش آمده اســت: بانک ایــران زمین در 
بخش های بزرگی از تولید و همچنین محیط زیست 
نقش به سزایی دارد تا جایی که براساس اعلام صندوق 

ملی، ۸۰۰ میلیارد ریال از منابع این صندوق توسط بانک ایران زمین تامین شده است.
این در حالیست که؛ رسالت بانک ها همواره کمک به چرخ های اقتصاد در کنار کنترل خلق 
پول و رونق تولید است و بانک ایران زمین در سال ۹۹ نشان داد در اصل و رسالت اصلی خود 

ثابت قدم است.
گزارش تجمیعی عملکرد تسهیلات ارزی و ریالی از محل منابع صندوق توسعه ملی از ابتدای 
تاسیس تا پایان سال ۱۳۹۹ نشان می دهد که بانک ایران زمین واحدهای صنعتی و معدنی را تا 
حد توان تامین مالی کرده است. همچنین، جدول توزیع بانکی مبالغ و میزان جذب قراردادهای 
سپرده گذاری ریالی این صندوق نشان می  دهد که، تامین مالی ۱۲ طرح در بخش صنعت و 

معدن توسط بانک ایران زمین صورت گرفته است.
گفته می شود همه این منابع به منظور تامین سرمایه در گردش واحدهای تولیدی تخصیص 
یافته است. چراکه سرمایه در گردش، مهمترین نیاز بنگاه های اقتصادی در دوره کنونی است. 
بر اساس این گزارش، بانک ایران زمین سهم خود از منابع مربوط به مناطق کمتر توسعه یافته 

را به طور کامل جذب کرده و تخصیص داده است. 

برگزاری هشتمین نشست ارکان اعتباری بانک ملی 
ایران با فعالان اقتصادی و کارآفرینان

هشتمین نشســت ملاقات حضوری ارکان 
اعتباری بانک ملی ایران با فعالان اقتصادی، 
تولیــد کنندگان و کارآفرینان در راســتای 
رفع موانع تولید و تســریع جهت دریافت 
تســهیلات از این بانک فردا )یکشــنبه، 

28 شهریور( برگزار می شود.
 در این نشست دکتر سید فرید موسوی عضو هیات 
مدیره و معاون اعتباری و بانکداری شرکتی، محمدرضا 

محمودپناه رئیس اداره کل اعتبارات، عباس پیروزی رئیس اداره کل بررسی طرح ها، هادی نیک 
قلب رئیس اداره کل ارزیابی و نظارت بر مصارف بانک ملی ایران به همراه  معاونان ادارات کل 
حضور یافته و ضمن بررسی مشکلات و موانع بانکی در راه ایجاد، توسعه و فعالسازی بنگاه های 
اقتصادی و واحدهای تولیدی، راهکارهای لازم و مورد نیاز به تولیدکنندگان جهت تسهیل و 

تسریع برای دریافت تسهیلات و خدمات مالی از این بانک را نیز ارائه خواهند کرد. 

پایه های جدید مالیاتی
ادامه از صفحه یک

با این حساب احسان خاندوزی به عنوان وزیر امور اقتصادی و دارایی دولت رئیسی برای نظام مالیاتی 
کشور برنامه هایی چون افزایش شاخص مالیات به تولید ناخالص داخلی به میزان ۵۰ درصد وضعیت فعلی 
تا انتهای دولت سیزدهم با هدف کاهش فاصله طبقاتی از طریق وضع پایه های جدید مالیاتی )مالیات 
بر مجموع درآمد، مالیات بر عایدی سرمایه، مالیات بر ثروت و …(، هدفمند کردن معافیت های مالیاتی 
و کاهــش فرار مالیاتی دارد. همچنین، در محورهای بعدی اصلاح مالیات بر درآمد تولید )کاهش بار 
مالیاتی، مشوق ها، تأمین مالی، هزینه های قابل قبول، فعالیت های دانش بنیان و …(، اجرای کامل قانون 
پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان و تکمیل آن مبتنی بر تفکیک حساب های تجاری و غیرتجاری 
و ارتقای حکمرانی ریال، هوشمندسازی نظام مالیاتی و استفاده از اطلاعات اشخاص ثالث )موضوع ماده 
۱6۹ مکرر ق. م. م( و استقرار موتور ریسک جهت حسابرسی مبتنی بر ریسک )رفع مساله ممیزمحوری(، 
وضع، اصلاح و اجرای مالیات های مختلف جهت افزایش نقش تنظیمی مالیات در اقتصاد، تلاش در 
جهت یکپارچه سازی نظام اطلاعات تجارت، گمرک و مالیات و سیستمی کردن کلیه فرآیندهای مربوط 
به صادرات و واردات کالاها و خدمات، افزایش شفافیت مالیاتی و استفاده از ظرفیت گزارش های مردمی 
و بازطراحی نظام انگیزشی سازمان مالیاتی، اصلاح نظام دادرسی مالیاتی )استقلال، اطاله دادرسی و…(، 
اصلاح نظام استرداد مالیاتی جهت به حداقل رساندن زمان استرداد و کاهش فرایندهای اداری و تلاش 
در جهت ایجاد شناسنامه عملکرد مالیاتی بنگاه ها و مبنا قرار گرفتن آن در رتبه بندی اعتباری در تعامل با 

نظام بانکی و سایر مشوق های بخش تولید مورد اشاره قرار گرفته است.

آخرین اخبار از اختصاص سهام عدالت به جاماندگان
سخنگوی کانون شرکت های ســرمایه گذاری استانی در مورد اختصاص سهام 
عدالت به جاماندگان گفت: دولت می تواند 47 درصد از سهام عدالت را که دولت 

قبلی به نفع خود مصادره کرد، به جاماندگان واگذار کند.
به گزارش تجارت نیوز، اولین بار محمدرضا پورابراهیمی خبر داد که دولت سیزدهم موافقت کلی خود را با 
اختصاص سهام عدالت به جاماندگان اعلام کرده، بعد از آن حجت الله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی هم این مساله را تأئید کرد و گفت تلاش بر این است تا آخر امسال سهام عدالت به جاماندگان 
تخصیص پیدا کند.دیروز هم سیداحسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی ودارایی خبر داده که رئیس جمهور 
به دو وزیر اقتصاد و تعاون دستور داده است که برنامه های پوشش اختصاص سهام عدالت به جاماندگان 
را تدوین کنند.در این زمینه سخنگوی کانون شرکت های سرمایه گذاری استانی تماس گفت: جاماندگان 
سهام عدالت به دو گروه تقسیم بندی می شوند که یکی افرادی که دارای حقوق مکتسبه هستند و دارای 
کارتکس سهام عدالت و کارت پرس شده و یا دعوتنامه سهام عدالت هستند که سهام به آنها تخصیص 
یافته اما در دولت قبلی گفته شد آنها سهام ندارند و دیگر عده ای از افرادی که در شش دهک کم درآمد 
جامعه حضور دارند ولی سهام عدالت به آنها تخصیص نیافته است.وی تأکید کرد: در گروه اول افرادی 
که حقوق مکتسبه دارند و در طول سال های اجرای سهام عدالت شناسایی شده و کارت دعوت برای 
آنها ارسال شده و حتی کارتکس کامل یا همان کارت پرس شده سهام عدالت برایشان صادر شده که این 
افراد حدود دو میلیون نفر هستند که در سامانه سهام عدالت سازمان خصوصی سازی نیستند. همچنین 
حدود دو میلیون نفر دیگر افرادی هستند که مراحل دعوتنامه کارت سهام عدالت برای آنها انجام شده 
اما به مرحله پایانی نرسیده اما برای آنها هم سهامی درنظر گرفته شده بود و مجموعه این جاماندگان 
به چهار میلیون نفر می رسند.وی گفت: چون سیستم ثبت نام و ارتباط دبیرخانه مرکزی سهام عدالت با 
شرکت های تعاونی شهرستانی در یک مقطع دچار اختلال شده بود، بنابراین اطلاعات این افراد وارد 
نشده و اکنون این افراد دارای سهام عدالت نیستند.حیدری در ادامه توضیحات خود در مورد اختصاص 
سهام عدالت به جاماندگان گفت: دسته دوم کسانی هستند که جزو شش دهک پایین درآمدی جامعه 
هستند، اما به هر دلیلی مورد شناسایی دولت قرار نگرفته و هرگز سهام عدالت نگرفته اند، در حالی که 
قانونگذار اعلام کرده بود ســهام عدالت برای تقویت ثــروت و درآمد 6 دهک پائین درآمدی جامعه 
اختصاص می یابد. باین افراد حدود ۱6 میلیون نفر در کشور برآورد می شوند.حیدری گفت: با توجه به 
اینکه از ارزش اسمی یک میلیون تومانی سهام عدالت، دولت قبل 47 درصد را به نفع خود مصادره کرد و 
اعلام کرد در طی ۱۰ سال از محل سودهای دریافتی شرکت های سرمایه پذیر به میزان ۵۳۲ هزار تومان 
پرداخت شده و سهامداران عدالت مالک ۵۳ درصد این برگه سهام عدالت هستند، بنابراین 47درصد 
باقی مانده سهام به دولت برگشت و از نظر شرعی و قانونی، این سهام باید به شش دهک کم درآمد 
جامعه اختصاص یابد.وی گفت: اکنون که نظر رئیس جمهور و دولت سیزدهم بر اختصاص سهام عدالت 
به جاماندگان است، آنها به راحتی می توانند 47 درصد سهام عدالت به دولت برگشته را به این جاماندگان 

سهام عدالت و افراد مشمول در شش دهک پائین درآمد جامعه اختصاص دهند.

اخبار کوتاه 

رییس کل بیمه مرکزی: رئیس شعبه بوشهر بانک توسعه صادرات ایران اعلام کرد: 

رشد 70 درصدی اعطای تسهیلات بانک توسعه صادرات 
در استان بوشهر 

 ابهامات آیین نامه کارمزد فروش بیمه
 برطرف می شود 

رئیس شعبه بوشــهر بانک توسعه صادرات ایران گفت: مانده 
تسهیلات این شعبه از شهریورسال 1399 بالغ بر 588 میلیارد 
ریال بوده و در شــهریورماه سال جاری به 1000 میلیارد ریال 

رسیده است که رشد 70 درصدی را نشان می دهد.
محمد افلاکی در نشستی مجازی با تشریح عملکرد این شعبه، افزود: تلاش 
داریم مانده تسهیلات خود را تا پایان سال به ۲۵۰۰ میلیارد ریال برسانیم و در 
همین راستا جلسات مستمری برای معرفی خدمات و تسهیلات بانک توسعه 
صادرات ایران با صادرکنندگان و تولیدکنندگان مطرح استان بوشهر برگزار شده 

است.
وی، عمده کالای صادراتی اســتان بوشــهر را میعانات گازی، مواد معدنی، 

محصولات پتروشــیمی و آبزیان عنوان کرد و گفت: تمامی میعانات گازی و 
بخش عمده ای از محصولات پتروشیمی استان از طریق گمرک منطقه ویژه 
اقتصادی پارس واقع در عسلویه و مواد معدنی و آبزیان نیز از ۱4 گمرک استان 
به کشورهایی نظیر چین، حوزه خلیج فارس، ترکیه، عراق، افغانستان و هند صادر 

می شوند.
افلاکی رئیس شعبه بوشهر بانک توسعه صادرات ایران افزود: جلسات تخصصی 
برای معرفی خدمات و تسهیلات ویژه دانش بنیان ها با پارک علمی و فناوری 
خلیج فارس برگزار شده و قرار است روند اطلاع رسانی در این زمینه با همراهی 

پارک انجام بپذیرد.
رئیس شعبه بوشهر بانک توسعه صادرات ایران اعلام کرد: بیش از ۳4۲ میلیارد 
ریال تسهیلات به مشتریان تا بیستم شهریورماه سال جاری از این شعبه پرداخت 
شده که نسبت به مدت مشابه در سال گذشته با پرداخت بیش از ۲۰۸ میلیارد 

ریال، رشد 64 درصدی را تجربه کرده ایم.
رئیس شعبه بوشهر بانک توسعه صادرات ایران با تاکید براینکه برای دستیابی 
به سطح مطلوب ارائه خدمات و تسهیلات و تحقق هدف گذاری ۲۵۰۰ میلیارد 
ریالی در حوزه اعطای تسهیلات از شعبه بوشهر نیاز به تلاش بیشتری داریم، 
اظهار داشــت: با توجه به افزایش تورم، لازم اســت سقف اعتباری شعبه ارتقا 
یابد. افلاکی در پایان خواستار فعال شدن خدمات الکترونیک همچون امضای 
 الکترونیک شد و گفت: این خدمات رضایت هرچه بیشتر مشتریان را در پی خواهد

 داشت.

رییس کل بیمــه مرکزی گفت: پیش از تدویــن و ابلاغ آیین 
نامه های مرتبط با شبکه فروش با انجمن ها و کانون های مرتبط 
هماهنگی های لازم انجام می شــود تا ابهامات برطرف شود، 

بنابراین آنها نگران آیین نامه کارمزد نباشند.   
»غلامرضا ســلیمانی« در نشست مجازی با نمایندگان شبکه فروش، افزود: 
صنعت بیمه بدون حضور شبکه فروش و انجمن های صنفی هیچ معنا و مفهومی 
ندارد و نهاد ناظر برای جلب رضایت نمایندگان این شبکه، تمامی توان حاکمیتی 
و فنی خود را به کار خواهد گرفت.وی گفت: در خصوص ابهامات آیین نامه ۱۰۲ 
به ویترین ارزشمند صنعت بیمه اطمینان می دهم که در نخستین جلسه شورای 
عالی بیمه بازنگری قابل قبولی در راستای تامین نقطه نظرات انجام شود.  رییس 
شورای عالی بیمه رشد پرتفوی و افزایش ضریب نفود بیمه را در گرو تلاش و 
دلگرمی شبکه فروش و رفع دغدغه های معیشتی آنان ارزیابی کرد و گفت: وظیفه 
ذاتی نهاد ناظر صنعت بیمه ایفای حقوق شبکه فروش است و تصمیمی در تضاد 
با منافع آنان اتخاذ نخواهد شد.وی از رشد هماهنگ پرتفوی بیمه با نرخ تورم خبر 
داد و افزود: سودآوری متناسب صنعت بیمه با نرخ تورم یک دستاورد بزرگ است 
که در آینده نزدیک و با تلاش هر چه بیشتر شرکت ها و همچنین شبکه فروش 
بیش از پیش افزایش خواهد یافت.سلیمانی افزایش سودآوری صنعت بیمه از ۸۵۰ 
میلیارد تومان به ۱۲ هزار و 4۰۰ میلیارد تومان را قابل تامل دانست و خاطرنشان 
کرد: ایجاد انگیزه در شــبکه فروش اعم از کارگزاران، نمایندگان و بازاریابان از 
مهمترین عواملی است که می تواند رشد قابل توجه این صنعت را به دنبال داشته 

باشد.وی از ضرورت آموزش بازاریابان و شناسنامه دار شدن این قشر در صنعت 
یاد کرد و گفت: با جذب بازاریابان حرفه ای و آموزش دیده خانواده صنعت بیمه 
شاهد جمعیت ۳۰۰ هزارنفری خواهد شد و رشد سه برابری پرتفوی صنعت بیمه 
در گرو افزایش بازاریابان است.رییس بیمه مرکزی، سیاست بیمه مرکزی را در 
فرایند عملیاتی بیمه گری، انبساطی و توسعه محور اعلام کرد و گفت: در تمامی 
رشته های بیمه ای با رفع موانع و ارائه راهکارهای متناسب به سمت تحقق اهداف 
صنعت بیمه حرکت خواهیم کرد.وی به اهمیت بار کارشناسی مصوبات شورای 
عالی بیمه اشاره کرد و اطمینان داد آیین نامه ۹۲ نیز با نگاه کارشناسی توام با 
مســاعدت، اصلاح خواهد شد.   بیمه مرکزی چند روز پیش با ابلاغ آیین نامه  

شماره ۱۰۲, کارمزد فروش نمایندگی های بیمه را اصلاح کرد.

خدمات بانکی و مالی پست بانک در استان مازندران گسترش می یابد رمزارز کینگ مانی جعلی است

یک نماینده مجلس با اشــاره بــه جعلی بودن 
رمزارز کینگ مانی گفت: در حال حاضر شکایات و 
درخواست های متعددی در خصوص رسیدگی به 

این پرونده در دستگاه قضائی مطرح شده است. 
ابوالفضل ابوترابی، عضو کمیسیون شــوراها و امور داخلی 
مجلس شورای اســلامی با بیان این که دنیای ارز دیجیتال، 
دنیای پرمخاطره ای است، گفت: بســیاری از مردم با انگیزه 
سرمایه گذاری و کسب سود یا با انگیزه حفظ ارزش دارایی های 
خود در شرایط تورمی، به سمت وسوی ارزهای دیجیتال سوق 

پیدا کرده اند.
وی افزود: بســیاری از مردم در پــی ورود به بازار رمزارزها با 
چالش ها و مشکلات شــدید اقتصادی مواجه شده و سرمایه 
خــود را به دلیل عدم برخورداری از دانش کافی در این حوزه، 

از دست داده اند.
عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس شورای اسلامی 
در خصوص مشــکلات مربوط به خریــد و فروش برخی از 
رمزارزهای ناشناخته و جدید اظهار داشت: مدتی قبل رمزارزی 

به نام کینگ مانی مورد اســتقبال برخی از مردم قرار گرفت؛ 
پس از گذشــت زمان اندکی که این رمز ارز با قیمت های بالا 
بین مردم خرید و فروش شــد و اسم آن بر سر زبان ها افتاد، 
مشکلاتی برای آن به وجود آمد و قیمت آن به طور ناگهانی 

سقوط کرد.
ابوترابی ادامه داد: متأسفانه در پی این اتفاق، بسیاری از مردم 
کــه خانه خود را فروخته و یا از دســترنج خود در کینگ مانی 
سرمایه گذاری کرده اند، اکنون به مالباختگان این رمز ارز تبدیل 
شده اند. در حال حاضر شکایات و درخواست های متعددی در 
خصوص رسیدگی به این پرونده در دستگاه قضائی مطرح شده 

است؛ اما هنوز به نتیجه نرسیده است.
نماینده مردم نجف آباد در مجلس با اشــاره به انتشار اخبار 
ضدونقیض در خصوص پشت پرده این رمز ارز، گفت: با رصد 
اخبار فضای مجازی، به نظر می رسد یک شرکت شناخته شده 
که در حوزه بازاریابی شبکه فعال است پشتوانه این رمز ارز بوده 
و اساساً اقبال عموم مردم به کینگ مانی به دلیل حمایت این 

شرکت بوده است.
وی افزود: بر اســاس پیگیری ها و بررسی های انجام شده، 
مشخص شد که این رمز ارز به طور کلی جعلی است و هیچ 
پشتوانه ای ندارد و تمامی نوسانات قیمتی آن نیز ساختگی و 

برای خرید و فروش بیشتر بوده است.
ابوترابی با بیان این که مجلس شورای اسلامی کلاهبرداری 
کینگ مانــی را پیگیری خواهد کرد، گفــت: این موضوع از 
دستگاه قضا در حال مطالبه است و به زودی برای مالباختگان 
کینگ مانی شفاف خواهد شد. وظیفه مجلس است که در مقابل 
دغدغه و مطالبات مردم پاسخ گو باشد و ان شاءالله در نهایت به 

همین نتیجه نیز منجر خواهد شد.

مدیر عامل بانک در جلسه شورای اداری مدیریت 
شعب پست بانک اســتان مازندران با اشاره به 
اینکه همراهی و اهتمام جدی مجموعه همکاران 
بانک،رشد سودآوردی و پایداری مالی را به دنبال 
داشته است، تصریح کرد: برای ارتقای عملکرد 
بانک باید همواره تلاش کنیم و نتیجه این تلاش ها 
در بهبود عملکرد بانک و دستیابی به کفایت سرمایه 

استاندارد مشاهده  می شود. 
بهزاد شیری مدیر عامل پست بانک ایران به همراه اعضای 
هیات مدیره بانک، با هدف بازدید و رسیدگی به وضعیت شعب، 
باجه های بانکی روســتایی، برگزاری بیستمین جلسه هیات 
مدیره و شرکت در جلســه شورای اداری استان مازندران روز 

پنجشنبه ۲۵ شهریورماه وارد این استان شد.
مدیر عامل بانک در بازدید از شعب ساری و قایمشهر، وضعیت 
منابع، مصارف، مطالبات و میزان تحقق اهداف سپرده ای شش 
ماهه اول ســال را مورد بررسی قرار داد و تاکید کرد هر یک 
از شهرستانهای استان مازندران با توجه به ظرفیت های ویژه 
کشــاورزی، صنعتی، دامداری و گردشــگری امکان توسعه 
خدمــات بانکی وجود دارد و انتظار مــی رود همه همکاران 
 برای ارائه خدمات بیشتر و جذب منابع، تلاش مضاعف داشته

 باشند.
بهزاد شــیری مدیر عامل پست بانک ایران افزود: مدیریت 
شــعب پست بانک اســتان مازندران در عمده شاخص های 
بانکی رتبه خوبی کسب کرده و باید برای رسیدن به رتبه بالاتر 

تلاش های بیشتری انجام شود.
بهزاد شــیری مدیر عامل پســت بانک ایــران در دیدار از 
واحدهای ســتادی با کارکنان جدید الاستخدام که در سال 

 جاری بر اساس فرآیند قانونی مشغول به کار شدند، گفت وگو
 کرد.

در ادامه این سفر، مدیرعامل پســت بانک ایران در جلسه 
شورای اداری استان که با حضور اعضای هیات مدیره و سید 
ابوالحســن موسوی مدیر شعب پست بانک استان مازندران، 
معاونان، روسای دوائر ستادی به صورت ویدیو کنفرانس برگزار 
شد، با تقدیر از عملکرد مثبت استان مازندران، گفت: به واسطه 
عملکرد مثبت این استان اولین جلسه هیات مدیره را از استان 
مازندران شــروع کرده ایم و این  روند با سفر به سایر استان ها 

ادامه می یابد.
بهزاد شیری مدیر عامل پست بانک ایران با اشاره به اینکه 
صورت جلسات مجمع ســال ۱۳۹۹ به تایید بانک مرکزی 
رسیده، ادامه داد: صورت های مالی به تایید حسابرس قانونی 
بانک و بانک مرکزی رسیده و سود بانک در شش ماهه اول 
سال جاری در مقایسه با مدت زمان مشابه سال گذشته از رشد 

خوبی برخوردار بوده است.
شیری با تاکید بر رتبه نخست پست بانک ایران در ارزیابی 

بانک های کشورگفت: پست بانک ایران در یک سال گذشته 
توانســته با برنامه ریزی، عملگرایی، همــکاری و حمایت 
کارکنان به جایگاه خوبی در صنعت بانکداری دست یابد و با 
انعقاد تفاهم نامه همکاری با صندوق توسعه ملی و کمک به 
بخش های صنعت، معدن و تجارت زمینه تولید و اشتغال پایدار 

را در مناطق کم برخوردار فراهم کند.
مدیرعامل پست بانک ایران با اشــاره به اینکه باجه های 
بانکی روســتایی در کنار ما و همکار ما هستند و همگی در 
یک کشتی نشسته و در حال حرکت هستیم، گفت: دسترسی 
باجه ها به ســامانه ســاتنا به زودی باز و پرداخت تسهیلات 
 در باجه هــای بانکی روســتایی طبق یــک برنامه انجام 

می شود.
بهزاد شــیری مدیر عامل پست بانک ایران افزود: عملکرد 
باجه های بانکی روستایی مازندران می تواند الگویی برای سایر 

استان ها باشد.
در ابتدای این جلسه، موسوی مدیر شعب پست بانک استان 
مازندران گزارشی از وضعیت منابع و مصارف پست بانک استان 
ارائه کرد و مرتضی پیشگر رئیس شعبه ممتاز بابل به عنوان 
نماینده واحدهای اجرایی استان، با برشمردن عوامل موفقیت 
و مشکلات، پیشنهادهای خود را برای تحقق اهداف ابلاغی 

بانک در سال ۱4۰۰ ارائه کرد.
طهمورث الیاسی بختیاری رییس هیات مدیره از شعبه بابلسر 
و باجه های بانکی روســتایی مهلبان و ازباران بازدید کرد و 
همچنین فرهاد بهمنی عضو هیات مدیره از شعبه آمل، بابل و 
گلخانه رویش طبرستان و باجه های بانکی روستایی بنکداران 
 و بــوران در آمل و طالقانی، پیچاکلا و علمدار در بابل بازدید 

کرد.

 پرداخت خسارت 26 میلیارد ریالی
 بیمه البرز به بیمارستان محب کوثر 

شرکت بیمه البرز در پی آتش سوزی در 
بیمارستان محب کوثر، مبلغ 26 میلیارد 

ریال خسارت پرداخت کرد. 
با حضور مدیران ارشد این شرکت ،  مجید علی 
پناهی، رییس هیات مدیره بیمه البرز، چک تسویه 
خسارت آتش سوزی به مبلغ ۱6میلیارد ریال را به 

مدیرعامل بیمارستان محب کوثر اعطا کرد.
مجید نادری، قائم مقام مدیرعامل بیمه البرز در 
جلسه اعطای چک، اظهار داشت: هیات مدیره 

بیمه البرز به خاطر تسریع و تسهیل خدمات رسانی به مردم عزیزدر شرایط کنونی که به خاطر شیوع 
ویروس کرونا وظایف و فعالیت مراکز درمانی چندین برابر شــده است، دستور رسیدگی سریع پرونده 
خسارت آتش سوزی بیمارستان محب کوثر را داد و در همین راستا در کم ترین زمان ممکن کل خسارت 

مذکور به بیمه گزار پرداخت شد. 
در این جلسه دکتر مبارکی، رییس بیمارستان محب کوثر با اشاره به این که سالیان طولانی بیمه گزار 
شرکت بیمه البرز است و همیشه از خدمات خوب و سریع بیمه البرز بهره برده است، گفت: از سرعت 
عمل و تلاش سریع و به موقع شرکت بیمه البرز در پرداخت خسارت آتش سوزی به بیمارستان قدردانی 
می کنیم.این گزارش حاکی است، پیش از این نیز بلافاصله پس از وقوع حادثه آتش سوزی در بیمارستان 
محب کوثر، کارشناسان بیمه البرز به پرونده خسارت مذکور رسیدگی کردند و تنها پس از گذشت چند 
روز از وقوع آتش سوزی، مدیر بیمه های آتش سوزی و رییس مجتمع کریمخان زند بیمه البرز با حضور 
در بیمارستان محب کوثر و دیدار با مدیرعامل و اعضای هیات مدیره این بیمارستان،  چک علی الحساب 

خسارت آتش سوزی به مبلغ ده میلیارد ریال را به مدیرعامل بیمارستان محب کوثر اعطا کرده بود.

دستورالعمل جدید شیوه صدور کارت 
هدیه و بن کارت ریالی ابلاغ شد

دستورالعمل شیوه صدور کارت هدیه 
و بن کارت ریالی توسط بانک مرکزی 
مورد بازنگری قرار گرفت و به شبکه 

بانکی ابلاغ شد.
 پیرو بخشــنامه شــماره ۳۸4۱۲7     .۹۸ مورخ 
اصلاحیــه  ابــلاغ  موضــوع   ۱۳۹۸.۱۱.6
»دستورالعمل شــیوه صدور کارت هدیه و بن 
کارت ریالــی«، با عنایت به مفاد مــاده )۱۰۱( 
»آییننامه اجرایی ماده )۱4( الحاقی قانون مبارزه 

با پولشویی« موضوع تصویبنامه شــماره ۹۲۹۸6         .ت۵7۱۰۱ه مورخ ۱۳۹۸.7.۲۲ هیأت محترم وزیران 
مبنی بر منوط شدن صدور کارت هدیه و سایر کارتهای نقدی به افتتاح حساب سپرده توسط متقاضی 
نزد مؤسسات اعتباری و با هدف بهروزرسانی و متناسب نمودن ضوابط موصوف با شرایط و اقتضائات 

جدید، دستورالعمل یاد شده توسط بانک مرکزی مورد بازنگری قرار گرفت و به شبکه بانکی ابلاغ شد.
اهم تغییرات صورت گرفته در دستورالعمل مذکور به شرح زیر است:

*صدور کارت هدیه توسط هر مؤسسه اعتباری صرفاً برای مشتری دارای حساب سپرده نزد آن مؤسسه 
اعتباری امکانپذیر است.

*صدور کارت هدیه در هر مؤسسه اعتباری به صورت غیرحضوری، صرفاً از طریق ابزارهای پذیرش 
همان مؤسسه اعتباری مجاز است.

*حداقل مبلغ برای هر فقره کارت هدیه معادل یک میلیون ریال است.
*حداکثر مبلغ هر فقره کارت هدیه از پنج میلیون به بیست میلیون ریال افزایش یافته است.

*حداکثر مدت اعتبار کارت هدیه از یک سال به دو سال افزایش پیدا کرده است.

شرکت سرمایه گذاری پارسیان از سرآمدان 
شرکت های فولادی در حوزه بومی سازی 

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری پارسیان از صرفه جویی ارزی بالغ بر 45میلیون 
یورویی، اشــتغالزایی 4800 نفری و جذب بیش از 150 شرکت و 12 مرکز رشد 

دانشگاهی برای همکاری توسط این شرکت طی دو سال اخیر خبر داد.
محمدمسعود سمیعی نژاد، مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری پارسیان؛ شناسایی و بومی سازی ۱6۰۰ 
ردیف کالا شامل افزون بر ۱۲۰۰۰قطعه، کاهش نسبت درخواست های خرید خارجی به زیر ۵ درصد، 
استفاده از فناوری های نوین و به روز دنیا در صنعت معدن و زنجیره تولید فولاد و کاهش مصرف آب و 
برق کارخانجات به میزان ۱۵درصد را از دیگر دستاوردهای این شرکت ذکر کرد.سمیعی نژاد در تشریح 
چگونگی دستیابی به موفقیت های گروه تصریح کرد: یکی از اصلی ترین گلوگاه ها برای تولید پایا و مستمر 
در کارخانه های تولیدی، تعمیر و نگهداری به موقع و نیز بهره گیری از قطعات یدکی و تجهیزات است که 
اکثرا تولید خارج هستند و به دلیل وجود تحریم ها، هم امکان دسترسی به آنها سخت تر از گذشته بوده 
و هزینه تمام شده آنها برای شرکت ها بالا است.وی اظهار کرد: در راستای کاهش وابستگی به خارج و 
اجرایی کردن منویات مقام معظم رهبری، همچنین توانمندسازی شرکت های داخلی، در دو سال گذشته 
نهضت بومی سازی قطعات، فرآیندهای تولید در شرکت سرمایه گذاری پارسیان با هدف جلوگیری از 
خروج ارز و کاهش هزینه های تولید و به تبع آن افزایش بهره وری شروع شد.سمیعی نژاد بیان کرد: در 
گام اول تیمی متشکل از نیروهای جوان شرکت در کنار افراد با تجربه تشکیل و هدف گذاری های لازم 
و نیز مسیرهای نیل به این اهداف مشخص و مسیر اجرایی تعیین شد. اکنون پس از گذشت ۲سال از 
این اقدام، دستاوردهای آن را می توان بهینه سازی فرآیند های تصمیم گیری، ایجاد و افزایش خودباوری 
و انگیزه در مجموعه و نیز تولیدکنندگان داخلی و از همه مهمتر شناسایی توانایی ها و قابلیت های موجود 
در کشور دانست که علی رغم وجود، دیده نمی شوند.مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری پارسیان در پایان 
عنوان داشت: در حال حاضر از سرآمدان شرکت های فولادی در حوزه بومی سازی هستیم و امید است 

که با همت و تلاش همه جانبه، باعث رشد و تعالی کشور و نیز مجموعه بانک پارسیان باشیم.
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